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Wij hebben een UNIEK CONCEPT met alle
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en garanderen een hoge kwaliteit.

Borduren of bedrukken aan u de keus.

BEDRIJFSKLEDING
PROMOTIONELE KLEDING
GOLFKLEDING
HANDDOEKEN
GOLF-TOWELS

info@enigma.nl | 050-549 34 71



!1

Colofon 
Redactieadres: 

Ten Oeverstraat 13 
9489 TH Zeijerveen 

E-mail:  
zeijdelinks@dgcc.nl 

Redactie 
Eric Afman 

Koen Hazekamp 
Hanneke Kok 
Bert Veening 

Joke van der Ven 

Vormgeving  
Bert Veening 

Vormgeving lustrumkatern  
Bert Blanke 

  
Ontwerp cover  

Bert Blanke  

Drukwerk 
 Zalsman Groningen B.V. 

Secretariaat 
Tel: 0592 379 680 

www.dgcc.nl 

ZeijdeLinks 
is een uitgave van 

Golfvereniging De Drentsche 
i.s.m. 

Drentsche Golf & Country Club

Fore! af 
redactie

U houdt op dit moment de tweede ZeijdeLinks van dit 
jaar in uw handen. Misschien hebt u het al aan de 
omslag gezien: dit dubbeldikke exemplaar is een 
lustrumexemplaar. Onze trouwe cartoonist en columnist 
Bert Blanke heeft speciaal voor dit nummer een 
kleurrijk lustrumkatern ontworpen dat u in het midden 
van deze ZeijdeLinks aantreft. 

Bij een lustrum hoort natuurlijk terugblikken en dat 
doen we deze keer volop. In sommige artikelen kijken 
we niet verder terug dan de vijftien jaar die onze 
vereniging bestaat, in andere gaan we eeuwen terug.  
Een jubileum is natuurlijk een mooie gelegenheid voor 
nostalgische gevoelens en historische gedachten, maar 
met al dat terugkijken zou je bijna vergeten dat we het 
mooiste deel van het het jaar nog voor ons hebben. 
Het lustrum is nog maar net begonnen en de zomer is 
in aantocht. Genoeg om naar uit te kijken dus. We 
gaan u verder niet verklappen wat er allemaal in dit 
nummer te lezen en te zien is, het is te veel om op te 
noemen. 

Na vijftien jaar is het altijd 
goed om eens naar je 
eigen plek in de 
vereniging te kijken en dat 
hebben de 
redactiecommissie en de 
websitecommissie 
gedaan. Deze twee 
clubjes vormden tot nog 
toe samen de 
mediacommissie. Het 
derde lustrum is een mooi 
moment om de 
samenwerking te intensiveren en daarom zijn we 
gefuseerd tot één redactie. In het 
verenigingsorganigram zult u ons aantreffen als 
mediacommissie, in het dagelijks gebruik zijn wij 
gewoon de redactie. Hierboven een foto waarop u kunt 
zien wie u kunt aanspreken over website en clubblad. 
Mailen mag natuurlijk ook. 

De redactie wenst u een spetterend lustrum, een 
geweldige golfzomer en natuurlijk veel leesplezier!



!2

Het eerste halfjaar als voorzitter zit er voor mij 
op. Ik heb in de afgelopen maanden vele 
mensen bij de vereniging de hand kunnen 
schudden en heb kennis kunnen maken met 
een aantal activiteiten van de vereniging. Eén 
van die activiteiten is de clubavond. Mijn 
voorganger, Henk van Halteren, heeft samen 
met anderen heel veel energie gestoken in de 
clubavonden en ik begrijp wel waarom. Het is 
een leuke, gezellige en efficiënte wijze om te 
golfen met andere leden van de vereniging. De 
sfeer is ontspannen. De inloop begint aan het 
einde van de middag en halverwege de avond 
heb je gespeeld en gegeten. Ik roep een ieder 
die dat nog niet heeft gedaan op om eens 
kennis te maken met de clubavond. Het 
bestuur gaat onderzoeken of het concept van 
de clubavond kan worden uitgebreid op 
bijvoorbeeld de vrijdagmiddag. 

Het bestuur zal ook gaan onderzoeken of 
eventuele samenwerking met andere 
sportverenigingen kan leiden tot aanwas van 
nieuwe leden, waaronder jeugdleden. Hierbij 
moet worden gedacht aan hockey- en 
tennisverenigingen. De ervaring leert 
bijvoorbeeld dat veel hockeyers ook open 
staan voor golf, zulks al dan niet nadat zij met 
hockey gestopt zijn. 

De opkomst tijdens de ALV van 18 april jl. was 
goed. Dat had natuurlijk alles te maken met het 
leuke programma (te veel ALV dus deze weg). 
De vereniging heeft voorafgaand aan de ALV 
een prachtig vogelbord aan de baaneigenaar 
(de DG&CC) aangeboden in het kader van het 
lustrumjaar. Op dat bord staan alle vogels die 

voorkomen op de baan. Het bord staat bij het 
begin van het pad van de parkeerplaats naar 
het clubhuis. De totstandkoming van het bord 
is een initiatief van Cees Meeuwsen. Tijdens de 
ALV is verder een prachtige presentatie met 
foto’s gegeven over de ontstaansgeschiedenis 
van de golfbaan en de vereniging. De 
uitgebreide en soms hilarische presentatie was 
uitstekend voorbereid en werd afgesloten met 
een kennisquiz . Dank aan de leden die zich 
hier voor hebben ingezet. Tijdens de 
vergadering is Tim Winter gehuldigd als 
jeugdgolfer van het jaar. Tot golfer van het jaar 
is gekozen Leon Hatzmann. Er is ook nog 
vergaderd tijdens de ALV. Besloten is om van 
twee ALV’s per jaar terug te gaan naar één met 
een uitgebreid programma. De ALV van 18 april 
j.l. heeft bewezen dat de opkomst dan hoger is 
dan in het najaar. 

Inmiddels liggen de eerste mooie golfdagen 
achter ons en is het seizoen volop begonnen. 
Een mooi seizoen met tal van 
lustrumactiviteiten staat ons te wachten. Ik 
wens u allen daarbij veel plezier en een mooie 
zomer toe!

Van de voorzitter 
Jeroen Reiziger
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Duurzaam ondernemen

zit in onze genen

Duurzaam ondernemen is bewust 

kiezen. Respect voor de natuur. 
Daarom laat de Drentsche Golf & 
Country Club haar drukwerk
verzorgen door Zalsman Groningen.

Osloweg 85, 9723 BK Groningen

T 050 313 66 22

www.zalsmangroningen.nl

“Zalsman, groen in al z’n

handel en wandel.”
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Aansluitend op de Algemene 
Ledenvergadering van 18 april 2017 werd een 
presentatie verzorgd over de 
(ontstaans-)geschiedenis van de golfbaan, de 
vereniging en de omgeving. Voor het opzetten 
en invullen van de presentatie benaderde het 
bestuur Bart Noordewier, Eric Afman, Henriëtte 
Krüger, Wim de Groot en Dik Edzes. De 
presentatie – waaraan de commissie 
eendrachtig en met veel plezier aan heeft 
gewerkt - gaf een globale en zeker niet 
volledige schets van de (pré)historie van de 
DG&CC, met een enkele knipoog (of misschien 
een paar meer) naar de werkelijkheid. Hier 
volgt het eerste deel van een samenvatting van 
die presentatie. 

Circa 1660 was het Zeijerveld een leeg, 
onontgonnen gebied. Het maakte deel uit van 
het Vijfde Dingspil, een soort gemeente in die 
tijd, met gehuchten als Norch, Veenhuizen, 
Langeloo en Seijen. Ellert en Brammert 
waarden rond op de Drentse Heide.  

Zij waren feitelijk de uitvinders van de 
golfsport: ze verjoegen indringers met hun 
knuppels van de Drentse heide en sloegen als 
tijdverdrijf op de terugweg naar huis plaggen 
uit de grond. Ze maakten daar een spel van: 
wie met het minste aantal plaggen hun hut 
(eigenlijk een met plaggen afgedekt hol; daar 
komt ook de huidige term 'hole' vandaan) 
bereikte, was winnaar. 

We maken een sprong naar begin 1900, het 
Zeijerveld zag er nog steeds hetzelfde uit: 
heide, veenplassen en overblijfselen van 

grafheuvels. Ellert en Brammert hadden 
plaatsgemaakt voor twee schaapskuddes met 
in totaal 1500 schapen.  

Het Zeijerveld kende op dat moment 60 
eigenaren. Van buiten kwam J.T. Cremer in 
beeld, hij was president van de Nederlandse 
Handelsmij. en voormalig minister van Koloniën 
en in de handel met Nederlands Indië steenrijk 
geworden. Hij bewoonde het landgoed Duin 
en Kruidberg bij Santpoort. Zijn frustratie was 
dat hij geen adellijke titel had, maar gelukkig 
ontmoette zijn dochter Annie een man met 
titels: Jonkheer Meester Roëll. Helaas was deze 
jongeman een enorme losbol en dol op 
gokken en vrouwen. Voordat hij met Annie

De Drentsche Geschiedenis & Cultuur Club 
Provisorische Historische Kring De Drentsche

Elly en Rikkert  Ellert en Brammert

J.T. Cremer
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mocht trouwen moest hij van zijn aanstaande 
schoonvader een contract ondertekenen, 
waarin hij: 'belooft op zijn woord van eer 
nimmermeer enig spel - van welken aard ook - 
om geld of geldswaarde te spelen, met 
uitzondering alleen van gezelschapsspelen in 
huiselijke kring om luttele bedragen'.  

Maar de reputatie van Cremer had onder het 
gedrag van onze losbol te lijden, en hij besloot 
zijn schoonzoon en dochter te verbannen naar 
het 'Siberië' van Nederland: Drenthe. Hij gaf 
de Heidemij opdracht voor de aankoop en 
ontginning van 600 ha van het Zeijerveld (à 
100,- gulden per ha), daarmee de kiem voor de 
golfbaan leggend. Zijn schoonzoon werd 
rentmeester van het Zeijerveld, ver weg van de 
verlokkingen van de randstad. Cremer bouwde 
voor zijn dochter en schoonzoon het nog 
steeds bestaande Huize De Lariks in Assen.  

Helaas, ook in Assen bleef het 
schuinsmarcheerdersgedrag van de Jonkheer 
gedijen en Huize de Lariks was veelvuldig het 
decor van uitbundige feesten. Regelmatig was 
ook huisvriend van de Roëlls, Prins Hendrik – 
voor wie het thuis met Wilhelmina ook maar 
behelpen was – te gast. Alle uitspattingen 
leidden tot een adembenemend lange lijst van 
vertrokken dienstmaagden. ook het eerste 
optrekje op het Zeijerveld, 'De Keet', letterlijk 
bedoeld als schaftkeet voor de ontginning. 
Ook dit pand werd, net als Huize De Lariks, 
gelardeerd met fraaie luiken. Deze 
kenmerkende luiken, naar voorbeeld van Duin  

en Kruidberg, werden daarmee door Cremer in 
Drenthe geïmporteerd. 'De Keet' kan dus 
gezien worden als het eerste clubhuis van de 
DGCC, waar onze jonkheer en ook Prins 
Hendrik vermoedelijk al de eerste holes-in-one 
hebben geproduceerd. 

De ontginning van het gebied vond plaats 
volgens het principe van de torenverkaveling: 
met de toren van Vries als richtpunt, 
ontstonden percelen van 2,5 km lang en 30 m 
breed. In de regio waren er nauwelijks pachters

losbol Jonkheer Meester Roëll

De Keet nu

De Keet toen
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voor de ontgonnen stukken grond te vinden, 
want iedereen kende het gezegde: 'Als je 
iemand een loer wil draaien moet je hem een 
stukje Zeijerveld verkopen'. Kleiboeren uit het 
westen trapten er wel in, maar ook die kwamen 
er spoedig achter, dat er op de onvruchtbare 
grond, ondanks karrenvrachten aan bemesting, 
geen droog brood te verdienen viel. Er was 
sprake van grote problemen met de pachters 
en zelfs kwijtschelding van pacht. Pas rond 
1925 kwam er een oplossing: door toevoeging 
van kopersulfaat bleek de roggeopbrengst per 
hectare van 14 naar 44 hectoliter te stijgen. 
Ondertussen strandde het huwelijk van onze 
losbol, die de wijk nam naar een vriendin plus 
door hem verwekt kind in België.  

Wie op onze golfbaan bij de afslag van Geel 4 
naar links kijkt, ziet daar de Dollyhoeve en 
daarachter de Anniehoeve, genoemd naar de 
tweelingdochters van Cremer en voorzien van 
de kenmerkende luiken. De Anniehoeve was 
met 60 ha de grootste boerderij in de 
ontginning. Hij wordt bewoond door ons lid 
Leendert Erkelens, die rechtstreeks afstamt van 
de 'oer'boeren op het Zeijerveld (derde 
generatie). Zijn vader bood in de oorlog 

onderdak aan onderduikers en een aantal 
Franse parachutisten, waarvan er 600 boven het 
Zeijerveld werden gedropt, ter ondersteuning 
van de bevrijdingsactie. Op een openbaar 
toegankelijk stukje op de golfbaan is nog een 
herinnering aan WO II te vinden: het 
oorlogsmonument in het Heukersbosje 
(ingeklemd tussen Rood 6, 7 en 8), ter 
nagedachtenis aan twee gefusilleerde 

verzetsstrijders, A.C. Bijlsma en R. Oosting. 

In de volgende Zeijdelinks: hoe golf zijn intrede 
deed in het Zeijerveld.

Afstandsmarkeringen - vaste obstakels 
Regel- en Handicapcommissie

Afgelopen maart zijn de afstandsmarkeringen 
weer compleet gemaakt door de plaatsing van 
100-meterpaaltjes. De paaltjes lijken erg op de 
eerder geplaatste 150-meterpaaltjes, deze 
hebben een rode band terwijl de 150-
meterpaaltjes een witte band hebben. 

Deze afstandspaaltjes zijn VASTE OBSTAKELS 
en mogen dus niet uit de grond getrokken 
worden. Dat was vorig jaar nogal eens het 
geval met de 150-meterpaaltjes, reden om de 
paaltjes te verankeren door middel van een 
dwarslat onder de grond. Het alsnog (met het 
nodige grof geweld) uit de grond trekken van 
deze paaltjes levert de speler twee strafslagen 
op. 

Eigenlijk wordt het er alleen maar 
gemakkelijker op: omdat het vaste obstakels 
zijn mag je deze paaltjes ontwijken volgens 
Regel 24-2.
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Ze zijn totaal verschillend, de vier voorzitters 
van De Drentsche. In stijl van besturen, in taal- 
en woordgebruik en in performance. Maar één 
ding hebben ze gemeen, de niet aflatende 
trots voor De Drentsche. En dat laten ze weten 
ook! Henk: ‘Onze baan behoort qua exploitatie 
misschien wel tot de Top-5 van de Nederlandse 
golfbanen.’ Rob: ‘Nou, zeg maar gerust tot de 
Top-3! En het is in ieder geval by far de 
mooiste van Noord-Nederland.’ Ook de 
samenwerking met de ‘BV’ of beter gezegd de 
DG&CC wordt door het kwartet uitbundig 
geprezen. Henk: ‘Op de Hilversumsche, een 
verenigingsbaan, zijn ze al drie jaar bezig een 
nieuw clubhuis te organiseren. Ruim één 
miljoen in kas, maar ze blijven steggelen over 
de kleur van de vloerbedekking en het 
meubilair wat erin moet. Dàn hier!’ En hij kijkt 
vergenoegd het Clubhuis rond en wuift naar de 
lodge. ‘Op een verenigingsbaan krijg je zoiets 
nooit voor elkaar.’ 
Rob: ‘Weet je nog, die donkerbruine toog, 
weggehaald bij Van der Valk? Het Clubhuis 
moest nog komen, de tap stond naast de 
winkel, wat hébben we daar een plezier 
gehad!’ Het is duidelijk: het old-boys netwerk 

hoef je maar een vinger te geven…  
Het leek de redactie van de Zeijdelinks wel een 
aardig idee rondom dit derde Lustrum: we 
vragen de vier voorzitters van onze club bij 
elkaar en stellen ze allemaal dezelfde vragen, 
die ze onafhankelijk van elkaar beantwoorden. 
In chronologische volgorde: Rob Hartmans van 
de Rijdt (2002 - 2004), Bart Noordewier (2004 - 

2009), Henk van Halteren (2009 -2016) en 
Jeroen Reiziger (2016 - heden). Na de 
fotoshoot die ze licht ongemakkelijk 
ondergaan, komen de verhalen pas echt los. 
We integreren die sterke verhalen in de 
antwoorden van de heren. En laat u verrassen, 
het levert een schitterend inkijkje in het wel en 
wee van De Drentsche.  

Vraag 1. Waarom denk je dat je gevraagd bent 
om voorzitter te worden en door wie?  

Rob: ‘In mei 2002 vroeg notaris Arjan van 
Bekkum, betrokken bij de DG&CC, of ik 
interesse had om een golfvereniging naast de 
exploitatiemaatschappij op te richten. Omdat 
ik graag pionier heb ik ‘ja’ gezegd, met daarbij 
de kanttekening dat ik zou vertrekken zodra we 
de A-status bij de NGF zouden bereiken. 
Nadat ik vier medebestuursleden had 
gevonden: Roelof Houwing, Wim Winkelman, 
Bob Nieuwenhout en Marnix Holsappel werd 
de vereniging in september 2002 opgericht.’ 

Bart: ‘Marnix Holsappel overviel me totaal 
onverwacht in 2004 en vroeg plompverloren of 
ik voorzitter wilde worden. Ik? Nooit de ambitie 
gehad! Ja, ik was actief in de Commissie van 
Overleg (CvO), suste vooral dreigende 
onenigheid en zag het drama in Sint 
Nicolaasga gebeuren. Dat moesten wij zien te 
voorkomen! Wat het drama was? In Sint 
Nicolaasga was ook een commerciële baan 
gestart. De eigenaar was Burggolf. Hij 
probeerde een overeenkomst te sluiten met de 
leden van de vereniging om speelrecht te 
regelen. Die overeenkomst liep niet goed af 
omdat de verenigingsleden met het mes op 
tafel onderhandelden met Burggolf, want ze 
dachten dat hij de vereniging minstens nodig 
had. Burggolf kreeg daar schoon genoeg van. 
Hij stelde een nieuwe overeenkomst op, 
zonder speelrecht voor de leden. Het bestuur 
dacht dat de leden nu wel weg zouden blijven, 
maar niets bleek minder waar! De leden 
meldden zich toch. Er werd een nieuwe 
overeenkomst gesloten en de vereniging had

De Vier Voorzitters van De Drentsche in Vogelvlucht 
Joke van der Ven
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tenslotte weinig meer in te brengen. Daar 
hebben zowel wij áls de NGF veel van 
geleerd!’ 

Henk: ‘In 2008 heeft Bart Noordewier mij 
benaderd, in 2009 heb ik ‘ja’ gezegd. Het lijkt 
me aannemelijk dat ze een profielschets 
hadden opgesteld van de nieuwe voorzitter en 
daar voldeed ik kennelijk aan.’ 

Jeroen: ‘Arend Mulder heeft mij namens het 
bestuur gevraagd, waarschijnlijk vanwege mijn 
bestuurlijke ervaring en mijn positie in het 
netwerk. Met Arend zat ik eerder in een 
bestuur en hebben daar beide goed 
herinneringen aan. Het komt vast niet door 
mijn veelvuldige aanwezigheid op de golfbaan 
de laatste jaren…’ 

Vraag 2: Wat vond je van het allereerste begin 
het allerbelangrijkst om te doen, te realiseren? 
En is je dat gelukt, denk je? 

Rob: ‘Vanaf het begin hadden we drie 
belangrijke doelstellingen: 
1. Zo snel mogelijk naar een volwaardige 

vereniging 
2. Zo snel mogelijk naar een A-status bij de 

NGF 
3. Aantrekkelijk zijn voor de jeugd en voor 

hun ouders 
Nog vóór de jaarwisseling van 2002 hadden we 
al 800 leden! En dat terwijl de eerste negen 
holes nog volop in ontwikkeling waren en de 
leden gewoon nog op concurrerende banen 
speelden. Spectaculair is toch wel de manier 
waarop we binnen twee jaar onze A-status 
hebben binnengehaald, normaliter kost dat 

minstens vijf jaar. Dat vergde enige creativiteit 
en lef. Het ging als volgt: de dochter van Wim 
Winkelman was steengoed in golf en deed 
mee aan het Nederlands kampioenschap. 
Daarom hebben we onze baan aangemeld 
voor het Nederlands Kampioen Strokeplay 
voor 18-21-jarigen. En al snel kregen we het 
bericht dat het toernooi ook aan ons was 
toegewezen. Maar, en daar ging het spel 
verder, zo’n kampioenschap mag alleen 
gespeeld worden op de baan met een A-status 
en die hadden we nog niet. Tom Poes verzin 
een list, dus een telefoontje naar de NGF en 
wat licht duw- en pushwerk leverde twee 
maanden later op dat zowel de rode en gele 
lus als de organisatie van de club werd 
goedgekeurd voor de A-status. Met dank 
uiteraard aan Wim Winkelman. Het is overigens 
op dát toernooi dat Joost Luiten het 
baanrecord van 68 bruto neerzette, een record 
dat nog steeds staat!’ 
Bart: ‘Voor mij was het belangrijkste het 
optimaliseren van de speelmogelijkheden en 
het speelplezier van de leden, inclusief een 
competitie programma. Maar ook nieuwe 
leden zo goed mogelijk begeleiden, want vaak 
ontstond er toch wat verwarring, omdat op dat 
moment de meeste banen nog 
verenigingsbanen waren waar de nieuwe leden 
vandaan kwamen en hier was het anders. 
Leden dachten vaak dat het bestuur de zaken 
naar eigen hand kon zetten en moesten er 
soms aan wennen dat er op onze baan andere 
verhoudingen zijn.’ 

Henk: ‘Toen ik in 2009 begon, de crisis had 
inmiddels overal wel toegeslagen, was duidelijk 
dat de golfwereld snel aan het veranderen was. 
Daarom was en ben ik ervan overtuigd dat met 
name golfverenigingen, dus ook de onze, moet 
anticiperen. En in ons geval dan ook nog in 
goede harmonie met de DG&CC. Daarvoor 
hebben we in die tijd een nieuwe 
Speelrechtovereenkomst opgesteld. Een 
golfbaan heeft zo’n 2500 lichturen per jaar. Wij 
hebben toen afgesproken dat daarvan 18% 
voor de vereniging is, dus voor het organiseren 
van evenementen en wedstrijden, 28% voor de 
DG&CC, ook voor het organiseren van 
evenementen als de BusinessCup, 
bedrijfsdagen en evenementen vanuit de
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lodges. Dat ook de DG&CC zich vastlegde 
voor een vast aantal uren c.q. percentage was 
nieuw en bijzonder binnen de golfwereld en 
verklaart misschien ook wel het succes van 
deze constructie. De overige 54% is voor de 
leden en greenfeespelers. Het is overigens 
best wel het vermelden waard dat in mijn tijd 
de DG&CC nog nooit die 28% heeft gehaald, 
terwijl wij als vereniging toch diverse keren 
boven de 18% zijn uitgekomen.  En ja, er zijn 
altijd mensen die wel eens mopperen, maar zo 
liggen de feiten wel.’ 

Jeroen: ‘Kennismaken met de vele 
enthousiaste vrijwilligers bij de vereniging en 
inventariseren waar de commissies zich precies 
mee bezighouden en hoe het bestuur die 
commissies kan ondersteunen, is voor mij mijn 
eerste prioriteit. In de korte tijd dat ik nu bezig 
ben heb ik daarvan al veel gezien en gehoord. 
Daarnaast heb ik de Algemene 
Ledenvergadering terug gebracht naar één per 
jaar. Dat wordt dan ook een ALV met een 
gastspreker etc. De laatste ALV hadden we een 
prachtige opkomst, er werd een 
indrukwekkende presentatie gegeven over de 
ontstaansgeschiedenis van de club en er werd 
ook nog een ‘Vogelbord’ aangeboden namens 
de vereniging aan de DG&CC.’ 

Vraag 3: Welke gebeurtenis heeft in die tijd het 
meeste indruk op je gemaakt? 

Rob: ‘Het succes van de Jeugdcommissie 
destijds was indrukwekkend. Door de vele 
activiteiten, waaronder een geweldig 
jeugdkamp, en de perfecte begeleiding vanuit 
de golfschool B&S waren de single 
handicappers onder de jeugdleden al snel in 
zicht. In dat eerste jaar maakte Dewi Weber 
haar golfdebuut bij De Drentsche en zij is nu 
Nederlands Kampioen Strokeplay.’ 

Bart: ‘Ik denk nog steeds terug aan een 
bijzondere ALV waar ik grandioos onderuit ben 
gegaan. Omdat er ook in mijn tijd al verwarring 
was tussen wat nu van de DG&CC is en wat van 
de vereniging, leek het me een goed idee om 
een eigen onderscheidend logo te maken voor 
de vereniging. Dat heb ik in het bestuur 
besproken, leden geraadpleegd, positieve 

reacties gehad en op basis daarvan vast een 
nieuw logo laten ontwerpen. Met de gedachte 
dat de leden het daar volledig mee eens 
zouden zijn. Niets bleek minder waar! Mij viel al 
wel op dat er bij het begin van de ALV wat 
leden samenklonterden, maar ik was nog niets 
vermoedend. Totdat dit agendapunt aan de 
orde kwam en die groep leden het woord 
voerden. Ze waren het er dus absoluut niet 
mee eens! Ook het logo-ontwerp kreeg maar 
weinig waardering. Hoe ik ook probeerde 
duidelijk te maken waarom een eigen logo 
goed zou zijn voor de vereniging, ik kreeg 
geen poot aan de grond. Einde logo en een 
bloedneus.’ 

Henk: ‘Niet zozeer een gebeurtenis, maar wel 
de bereidheid van zoveel leden om zich in te 
zetten voor onze vereniging en voor onze baan 
vind ik nog steeds indrukwekkend. Daarnaast 
denk ik dat de DG&CC hoog scoort als het 
gaat om het exploiteren van een golfbaan. Ik 
denk dat ze zelfs model kunnen staan in 
Nederland. En als wij daar als vereniging aan 
hebben bijgedragen, dan mogen we daar trots 
op zijn.’ 
Jeroen: ‘De presentatie van de 
ontstaansgeschiedenis van de baan tijdens de 
laatste ALV vond ik indrukwekkend.’ 

Vraag 4: Wat vond je het meest leuke, 
grappige, bijzondere dat je tijdens je 
voorzitterschap hebt meegemaakt? 

Rob: ‘Niet een bijzonder moment. Het was een 
intensieve periode met uiteraard veel 
hoogtepunten en een paar wat minder 
geslaagde momenten. Ik kijk er met veel 
plezier op terug. En iedere keer als ik
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langskom, valt mij altijd de gemoedelijke sfeer 
weer op. Die sfeer was er vanaf de start in het 
toen nog provisorische clubhuis (nu golfshop) 
en deze is er gelukkig nog steeds. Ik kan enkel 
aanbevelen om vooral die sfeer vast te houden 
naar de toekomst toe. 

Bart: ‘Elk jaar is er een Voorzittersoverleg, elke 
keer op een andere baan waar ook het bestuur 
van de NGF aanwezig is. ’s Middags wordt er 
gespeeld en wie wint organiseert het 
evenement het jaar erop. Omdat ik in 2007 
won, mochten wij het in 2008 organiseren. 
80-90% van de voorzitters was nog nooit op de 
Drentsche geweest. Alles was perfect 
georganiseerd, waardoor we zowel van de NGF 
als van de voorzitters veel lovende reacties 
mochten incasseren. Een fantastische pr, dat 
hadden we met geld nooit kunnen kopen.  
Een ander fenomeen is het Calamiteitenplan. 
Nog tijdens mijn voorzitterschap heb ik dat op 
laten stellen. Niet lang na mijn aftreden kreeg 
ik op straat precies voor de entree van de 
receptie een hartaanval! Viel zo hard op mijn 
hoofd dat er een grote plas bloed ontstond. 
Commotie alom, terwijl ik natuurlijk van niets 
wist. Later hoorde ik dat het calamiteitenplan 

prima had gewerkt. Ik was de eerste op wie het 
werd toegepast. Vonden ze wel een beetje 
overdreven van mij om het zo te willen 
uittesten…’ 

Henk: ‘Het meest bijzondere was ook het 
meest verdrietige. Het overlijden van Jan 
Willem Flipse in mijn bestuursperiode. Een 
zeer loyaal en prettig medebestuurslid maar 
vooral ook een uiterst sympathieke kerel. Hij 
werd ziek en moest noodgedwongen aftreden. 
Binnen enkele maanden overleed hij. Ik denk 
nog vaak aan hem.’ 

Jeroen: ‘Dat de Nieuwjaarsbijeenkomst 2017 is 
afgelast omdat de wegen naar het clubhuis 
onbegaanbaar waren in verband met 
gladheid.‘ 

Tot slot heren, als jullie De Drentsche in één 
zin zouden karakteriseren, wat zou die zin dan 
zijn? 

Rob: ‘De Drentsche is a-typisch vergeleken met 
andere clubs: warm, gezellig, laagdrempelig en 
dankzij de 27 holes kun je er altijd spelen!’ 

Bart: ‘Een jonge en krachtige vereniging die in 
een hybride constructie samenwerkt met de 
baanexploitant en zo het beste uit twee 
werelden samenbrengt en leden het uitzicht 
biedt op duurzaam en sportief golfplezier.’ 

Henk: ‘Laagdrempelig, ongedwongen en met 
een schitterende baan als home-course.’ 

Jeroen: ‘De Drentsche is slechts 15 jaar jong en 
onder meer onderscheidend qua aantal holes, 
aantal leden, aantal deelnemers aan de 
Businesscup, de lodge en het clubhuis.’
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Aan de noordwestkant van de golfbaan, waar 
de meeste golfers zeer waarschijnlijk niet vaak 
langs komen, staan aan de Binnenweg in (let 
wel) Zeijerveld de Dolly en de Annie Hoeve. 

Mensen die de afgelopen ALV bezocht hebben 
zal dit wellicht bekend in de oren klinken, deze 
twee praktisch identieke huizen kwamen ook 
voor in de prachtige speech over de 
geschiedenis van de golfbaan. 

In de Annie Hoeve woont ex-boer Leendert 
Erkelens. Hij vertelt: ‘Dolly en Annie waren 
twee zusjes destijds en Annie heeft daar aan de 
voorkant de eerste steen gelegd.’ Ik kijk 
geïnteresseerd zijn vinger achterna als hij 
vervolgt: ‘Het zit verscholen achter begroeiing.’  

Het huis is van het begin af aan familiebezit 
terwijl de Dolly Hoeve nog enkele malen van 
eigenaar wisselde. Ik vraag door, ditmaal over 
de golfbaan. Vanuit het keukenraam zou je met 
een goed oog voor detail (en voor het 
onderscheiden van de kleur groen) de afslag 
van geel Hole 4 moeten kunnen zien. ‘Het was 
in 1988 toen er voor het eerst gesproken werd 
over een plek voor een golfbaan. Veel later, in 
1993, werd er grond aangekocht en vervolgens 
werd deze grond beplant met bomen. ‘Jan-
Willem kwam pas in 2001 bij ons over de vloer!’  

We wijken af en hebben een heel interessant 
gesprek over onder andere akelige 
woordcombinaties zoals: omdat dat en haar 
haar; iets waarvan ik ook tijdens het schrijven 

van dit stukje spontane rillingen krijg. Ook 
Augusta en chemische bestrijding passeren de 
revue voordat ik terugkom op zijn connectie 
met de golfbaan. 

Leendert vertelt daarover: ‘Ik ben al lid sinds 
het prille begin in 2002 en sinds anderhalf jaar 
doe ik trouw mee aan de Herenmiddag. Het is 
altijd even wennen in een groep die nieuw voor 
je is, maar nu is het heel erg gezellig!’ Niet 
alleen op de donderdagmiddag is hij te vinden 
op de golfbaan, ook ’s avonds loopt hij wel 
eens een rondje: ‘Ik stap dan op mijn fiets naar 
geel toe en ga de baan op. De lengte van mijn 
ronde hangt natuurlijk van het weer af, soms 
keer ik bij de afslag van Hole 8 weer terug en 
op betere avonden maak ik een compleet 
rondje. Golf is een pure mindgame en dat is 
wel eens lastig.’  

Sinds 30 april jongstleden is Leendert gestopt 
als teler van aardappelen, bieten, maïs en 
verschillende graansoorten. ’57 hectare is veel 
werk maar om er van rond te komen is lastig, 
vooral de arbeidspieken – korte periodes 
waarin veel gedaan moet worden – zijn 
moeilijk. Het vergt strakke planning en vooral 
veel voorbereidingen. Trouwens, ook leuk om 
te vertellen, in 2002 hebben de greenkeepers 
hun maaiers nog in onze schuur gestald. Jan-
Willem was langs geweest en de machinerie 
zou een paar weekjes blijven staan, dat werden 
er uiteindelijk 52! Haha!’  

Een misschien wel veel belangrijkere plek dan 
de golfbaan is het Arboretum (naast de Par3): 
dit is de plaats waar onder andere een Chinese 
kurkboom staat die door de familie 
geschonken is en waar zijn beide ouders op 
deze mooie manier worden geëerd. Vlak bij die 
welke door de Damesochtend is geschonken.  

Als ik tenslotte nog even terugkom op het 
stoppen als boer en vraag of er nu meer tijd is 
om te golfen antwoordt hij laconiek: ‘Ik heb 
nog steeds genoeg te doen hoor!’

Bij de buren: Leendert Erkelens 
Koen Hazekamp
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Geschiedenis van de golfregels 
Eric Afman, Regel- en Handicapcommissie

In een lustrumjaar is het altijd goed terugkijken 
op de route die we hebben afgelegd naar waar 
we nu zijn. Dat geldt ook voor de golfregels en 
de bijbehorende Decisions. Dankzij graafwerk 
van de R&A en USGA weten we dat, ondanks 
dat het spel al 600 jaar werd gespeeld, de 
eerste bekende golfregels zijn opgesteld in 
1744. John Rattray, de voorzitter van de 
golfclub in Leith in Schotland, had ze 
opgeschreven voor een open kampioenschap. 
Ik geef ze hieronder voor de juiste sfeer 
onvertaald weer: 

Articles & Laws in Playing at Golf. 
1. You must Tee your Ball within a Club's length 
of the Hole. 
2. Your Tee must be upon the Ground. 
3. You are not to change the Ball which you 
Strike off the Tee. 
4. You are not to remove Stones, Bones or any 
Break Club, for the sake of playing your Ball, 
Except upon the fair Green and that only / 
within a Club's length of your Ball. 
5. If your Ball comes among watter, or any 
wattery filth, you are at liberty to take out your 
Ball & bringing it behind the hazard and Teeing 
it, you may play it with any Club and allow your 
Adversary a Stroke for so getting out your Ball. 
6. If your Balls be found any where touching 
one another, You are to lift the first Ball, till you 
play the last. 
7. At Holling, you are to play your Ball honestly 
for the Hole, and not to play upon your 
Adversary's Ball, not lying in your way to the 
Hole. 
8. If you should lose your Ball, by it's being 
taken up, or any other way, you are to go back 
to the Spot, where you struck last, & drop 
another Ball, And allow your adversary a Stroke 
for the misfortune. 
9. No man at Holling his Ball, is to be allowed, 
to mark his way to the Hole with his Club, or 
anything else. 
10. If a Ball be stopp'd by any Person, Horse, 
Dog or anything else, The Ball so stopp'd must 
be play'd where it lyes. 

11. If you draw your Club in Order to Strike, & 
proceed so far in the Stroke as to be bringing 
down your club, if then your club should break 
in any way, it is to be accounted a Stroke. 
12. He whose Ball lyes farthest from the Hole is 
obliged to play first. 
13. Neither Trench, Ditch or Dyke, made for the 
preservation of the Links, nor the Scholar's 
Holes, or the Soldier's Lines, Shall be 
accounted a Hazard; But the Ball is to be taken 
out teed /and play'd with any Iron Club. 

Schitterend om te lezen dat je naast stones ook 
geen bones mocht verwijderen. De Tee zoals 
hierboven genoemd was vroeger een piramide 
van zand. De meeste regels zijn nu nog van 
kracht. 

1744-1899 
Door diversiteit in regels ontstond in 1807 
onenigheid over de stymie, een actie waarbij je 
je bal met opzet tussen de hole en de bal van 
je tegenstander speelde, zodat die niet kon 
uitholen. Die regel gold niet overal en tijdens 
een kampioenschap tilde de ene speler de bal 
van de ander, die tussen hem en de hole lag, 
op om zo te kunnen uitholen. Dat startte een 
heftige discussie die zeker twee jaar heeft 
geduurd. Er waren onderhand verschillende 
procedures voor het droppen van de bal: zes 
yards achter de hindernis gooien, het maakte 
niet uit hoe ver; over het hoofd gooien; of over 
de schouder terwijl men naar de hole keek. 
Ook voor het spelen van de verkeerde bal 
waren er meerdere regelvarianten. In de loop 
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van de 19e eeuw werden van een kleine twintig 
verenigingen de regels bij elkaar gevoegd en 
gestandaardiseerd door de Royal & Ancient 
Golf Club of St. Andrews. Deze regels werden 
uitgegeven in 1899 en ook door de net 
opgerichte US Golfing Association 
overgenomen. De Amerikanen hebben in de 
loop der jaren echter wel hun eigen 
aanpassingen op die regels gemaakt. Ze 
voegden definities toe, omdat niet alle termen 
bekend waren buiten het Verenigd Koninkrijk.  

Etiquette was ook in die tijd belangrijk, de ‘eer’ 
vanaf de tee werd geïntroduceerd en je moest 
stil zijn terwijl een ander sloeg. Strokeplay, 
outside agencies, geplugde ballen en ground 
under repair deden hun intrede. In 1775 werd 
voor het eerst officieel aangegeven dat de bal 
'must be played where it lies'. Termen als de 
slag, putting green en bunker werden 
vastgelegd. En een match was vanaf 1842 
standaard 18 holes. 

1899-1934 
In het regelboek van 1899 stond de eerste 
definitie van out of bounds en drie jaar later 
volgde de regel met betrekking tot het spelen 
van een provisionele bal. Het eerste 
Decisionsboek (bij veel spelers alleen bekend 
omdat er regelmatig in het regelstukje in hun 
clubblad iets over geschreven wordt) stamt uit 
1908 en telde al 230 beslissingen op de regels. 
Tegenwoordig wordt dat boek iedere twee jaar 
opnieuw uitgebracht. In 1985 bevatte het al 933 
beslissingen en inmiddels zijn dat er zo’n 1275 
stuks. In de regels werd aandacht geschonken 
aan de evolutie van het baanontwerp en de 
innovaties met betrekking tot materialen als 
clubs en ballen.  

1934-1952 
De wildgroei aan clubs in de tas (sommige 
spelers hadden er wel 30 mee) werd aan 
banden gelegd, met een maximum van 14. 
Zoals gezegd werd ook de eerder genoemde 
stymie afgezworen. De laterale waterhindernis 
deed zijn intrede, men mocht nu de bal 
droppen op twee stoklengtes van de plek waar 
de bal de grens van de waterhindernis had 
gekruist. Er verschenen steeds meer verschillen 
tussen de regels van de R&A en van de USGA 
tot in 1952 weer een enkele set regels werd 
gepubliceerd. 

1952-1984 
Eerst werden de golfregels om de twee jaar 
herzien, vanaf 1960 iedere vier jaar. Soms 
werden regels ingevoerd om enkele jaren later 
weer in oudere ere te worden hersteld. De straf 
voor het vanaf de green raken van de 
vlaggenstok verdween in 1956 maar werd in 
1968 heringevoerd. Ook verdween de 
provisionele bal uit het boekje, maar kwam die 
een jaar later weer terug. Vanaf 1960 mocht de 
bal op de green gemarkeerd, opgepakt en 
schoongemaakt worden. De croquet-stijl slag 
op de green werd verboden, het droppen van 
de bal werd de nu bekende drop met gestrekte 
arm op schouderhoogte. Volle oefenslagen 
tussen holes mochten niet meer en de 
maximum tijd om te kijken of de bal niet alsnog 
in hole zou vallen werd naar tien seconden 
gebracht. 
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1952-1984 
Eerst werden de golfregels om de twee jaar 
herzien, vanaf 1960 iedere vier jaar. Soms 
werden regels ingevoerd om enkele jaren later 
weer in oudere ere te worden hersteld. De straf 
voor het vanaf de green raken van de 
vlaggenstok verdween in 1956 maar werd in 
1968 heringevoerd. Ook verdween de 
provisionele bal uit het boekje, maar kwam die 
een jaar later weer terug. Vanaf 1960 mocht de 
bal op de green gemarkeerd, opgepakt en 
schoongemaakt worden. De croquet-stijl slag 
op de green werd verboden, het droppen van 
de bal werd de nu bekende drop met gestrekte 
arm op schouderhoogte. Volle oefenslagen 
tussen holes mochten niet meer en de 
maximum tijd om te kijken of de bal niet alsnog 
in hole zou vallen werd naar tien seconden 
gebracht. 

1984-heden 
Sinds 2000 mocht een caddie niet meer op een 
lijn achter de speler staan tijdens de slag door 
de speler. Vanaf 2008 viel informatie over 
afstand niet meer onder advies. Ook werd in 
dat jaar de straf voor het per ongeluk van 
richting doen veranderen van de bal 
teruggebracht naar één strafslag. Er was meer 
ruimte voor lokale regels: het instellen van 
milieugebieden van waaruit niet mag worden 
geslagen en het gebruik van afstandsmeters. 
En het ankeren werd verboden. Diskwalificaties 
op basis van tv-beelden is sinds 2016 niet meer 
aan de orde. De straf wordt alsnog toegekend, 
plus twee extra strafslagen als de kaart al is 
ingeleverd.  

De toekomst 
Op dit moment zijn de R&A en de USGA druk 
doende met de Rules Modernization Initiative. 
Men wil het spel vooral simpeler maken, het 
aantal regels wordt fors ingeperkt van 34 naar 
24. In de volgende editie van de Zeijdelinks 
meer hierover. 

Voor meer informatie, bezoek http://
www.usga.org/content/usga/home-page/rules-
hub/rules-modernization/infographics/
interactive-rules-timeline.html. 
Bronnen: www.randa.org, www.usga.org.

Kopij  
De volgende ZeijdeLinks zal in september 
2017 verschijnen. Uw kopij graag uiterlijk 

20 augustus 2017 in de mailbox 
zeijdelinks@dgcc.nl. 

De redactie vraagt er begrip voor dat 
ingezonden stukken soms iets moeten 

worden ingekort.
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De lustrumcommissie v.l.n.r.: Dik Boers, Paul Kamstra,
Jeanette Strating, Marjolein Stevens en Frits van der Heide

Het 3e Lustrum onder het motto:

Anders dan Anders!
Als thema voor het derde lustrum hebben we gekozen voor fifteen en het subthema is ʻAnders dan Anders!ʼ FIFTEEN omdat dit het derde 
lustrum is van De Drentsche en Anders dan Anders omdat in tegenstelling tot eerdere lustrum vieringen we dit niet in één week doen, maar 
het hele jaar door. Daarbij maken we gebruik van bestaande evenementen zoals de vrienden- en vriendinnen dag, de inloopavond, de altijd 
prikkelende wedstrijd Drenthe/Groningen en de Outsidercup.
Maar: dat doen we dit jaar echt ʻAnders dan Anders!ʼ

Anders is :
•  Dat u bij elke wedstrijd onthaald zult worden door vrolijke live muziek op het pad richting clubhuis.
•  Dat er een buitenpodium geplaatst is dat bij alle programmaonderdelen het hele lustrumjaar plaats biedt aan de verschillende optredens 
 van diverse orkesten. We hopen natuurlijk op zonnige dagen en zwoele avonden. Waar nodig passen we het programma aan. 
• Dat er bij alle evenementen ter versiering van onze verjaardag 15 vazen met bloemen zullen staan.
•  dat  u de bestelde drankjes uitsluitend tijdens lustrumwedstrijden met speciale lustrummuntjes betaalt. Dit bevordert de snelheid in de 
 horeca. Deze muntjes zijn het gehele lustrumjaar geldig. En na afloop van het jaar kunnen de overgebleven munten zó worden
 ingewisseld. De muntjes mét lustrum logo zijn te koop bij een apart ingerichte kassa in het clubhuis. De kosten per muntje zijn € 2,50. 
 Omdat de muntjes breekbaar zijn kan er met anderhalve munt worden betaald, dat maakt alles wel zo eerlijk. Op de prijslijsten staan de 
 kosten van de drankjes en de muntjes.
•  Dat er een programma onderdeel Weeklyʼs is opgenomen. Dit is bedoeld voor mensen die vrijwel wekelijks in welke samenstelling dan 
 ook op de baan te vinden zijn en om er deze keer een groot gezamenlijk feest van te maken.
•  Dat er een jeugdweekend wordt georganiseerd en dat daarvoor een tentenkamp wordt opgebouwd.
•  Dat er een lustrum polo is ontworpen. Het zou een prachtgezicht zijn als alle leden die tijdens de verschillende activiteiten zullen dragen. 

Anders is ook dat we niet alles op voorhand vertellen. Laat u verrassen! U zult versteld staan! Het sub-sub thema zou dan ook best wel  eens 
Spectaculair! genoemd kunnen worden.
Níet anders is dat bij al deze wedstrijden het balletje zo ver mogelijk weggeslagen moet worden en met zo weinig mogelijk van die slagen het 
balletje in dat veel te kleine putje moet vallen, waarna je diep door de knieën moet om deze er weer uit te pakken. Dat heet golfplezier.
Mocht u zich nog niet hebben opgegeven doe dit dan snel voor we uitverkocht moeten melden. Alle wedstrijden in het kader van het lustrum 

staan op de wedstrijdkalender in proware. Meer info vindt u in dit mooie lustrumnummer van de Zeijdelinks en daarnaast zal Dik Boers u 
telkens via de mail actueel op de hoogte houden.

Wij wensen u véél plezier!
De Lustrumcommissie
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10 juni

Vrienden- en

Vriendinnendag 
(Welkom 10.00 uur. Start: 11.00 uur)

De jaarlijkse wedstrijd waarvoor een vriend of vriendin uitgenodigd 
wordt. • Wedstrijdvorm: Greensome en je kunt je eigen fl ight kiezen. 

Wat is er anders? 
• We spelen 15 holes! Eerst spelen we ongeveer 7 holes, dan een 

spectaculaire lunch, met muzikale omlijsting, op een niet al-
ledaagse locatie! Daarna spelen we de overige 8 holes.

Sluitingsdatum inschrijving: 6 juni. 
Kosten € 25,-

26 juni

Weeklyʼs
(start: 11.00 uur)

Deze wedstrijd is bedoeld voor de ʻdoor-de-weekse-
spelers ,̓ zoals de deelnemers aan de Seniorenochtend, 

Damesochtend en Herenmiddag. 
Wedstrijdvorm: shotgun, Voorafgaand staat ook hier 

koffi e en thee klaar in het clubhuis. Tijdens de wedstrijd 
wordt er een klein hapje geserveerd in de baan.  Na de 

wedstrijd is er tijd voor een drankje en daarna zal 
een BBQ of diner klaar staan. 

Sluitingsdatum inschrijving: 21 juni. 
Kosten € 25,-

8 juli
Drenthe-Groningen 

Trofee
(Start 13.30 uur)

De jaarlijkse ʻstrijdʼ tussen de provincies Drenthe en Groningen 
wordt uiteraard weer gespeeld. Een sfeervolle ontvangst met kof-
fi e en thee. Natuurlijk zingen we de provincieliederen. Catering 
door de baan. De lustrumcommissie heeft in samenwerking met 
de captains iets spectaculairs bedacht voor deze wedstrijd! Mis 

hem dus niet. Once in a lifetime! De dag sluiten wij af met 
een BBQ. 

Sluitingsdatum inschrijving: 4 juli. 
Kosten € 25,-*

* Waarschijnlijk 

14/15 juli

Jeugd
weekend

Dit evenement wordt georganiseerd door 
de Jeugdcommissie op 14 en 15 juli. De 

invulling van deze dagen wordt 
gecommuniceerd met de 

jeugd. 

16 september

Outsidercup

Slotwedstrijd
(Start: 13.00 uur)

De Slotwedstrijd! Ook bij deze wedstrijd worden er 15 holes ge-
speeld. Iedereen kan van te voren bepalen met wie hij of zij wil 
spelen. Welkom vanaf 12.00 uur en zoals altijd is er koffi e of 
thee met iets lekkers. Tijdens de wedstrijd is er baancatering 
en worden de spelers na afl oop muzikaal binnengehaald. 

Na het eten is er een spectaculaire slotact!
Sluitingsdatum inschrijving: 12 sept. 

Kosten € 30,-

We rekenen op veel deelnemers (het liefst in 
een lustrumpolo) bij de diverse wedstrijden en

op een mooi en gezellig lustrumjaar!! 

Graag tot ziens!

Opgave voor alle 

wedstrijden (behalve 

het Jeugdweekend) kan via 

de kiosk in het clubhuis, via 

www.dgcc.nl of via een mail 

naar boersd@planet.nl. 

PROGRAMMA
LUSTRUMWEDSTRIJDEN 2017
(De Openingswedstrijd en Inloopavond zijn inmiddels gespeeld.)
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ʻPaul, de Lustrumcommissie wilde 
beslist dat we jou zouden interviewen 
voor dit Lustrumnummer. Heb je enig 
idee waarom?ʼ Paul kijkt vragend, 
houdt het hoofd scheef en vraagt 
aftastend:
ʼWíe van de Lustrumcommissie?ʼ
ʻDe Lustrumcommissie!ʼ

Paul begrijpt al snel dat er geen verduidelijking 
komt. Zijn lichtblauwe ogen beginnen allengs 
meer te glimmen als hij zegt: 
ʻMisschien komt het omdat we tijdens de aller-
eerste bijeenkomst ergens begin 2016 al meteen 
een enorme klik hadden! Het is zoʼn enthousiaste 
groep, er zit ook zoveel ervaring in en er kwamen 
meteen al zulke leuke ideeën! Vrij snel daarna 
hebben ze me gevraagd of ik structureel mee 
wilde doen met de lustrumcommissie. 
Vandaar dus...ʼ

Hij husselt het theezakje door het bruiner 
wordende water. Voor hem overdag geen koffie 

meer. Een dag op de golfbaan scoorde hij soms 
10 koppen koffie op een dag. Die drinkt hij nu 
thuis. Na het eten, een espressootje soms.
In het dagelijks leven is Paul (HcP 14) manager 
binnen de DG&CC en verantwoordelijk voor 
evenementen, de marshals, P & O, aanspreek-
punt voor de greenkeepers en vult het duo 
Jan-Willem en Jelle op geheel eigen wijze aan. 
In de praktijk komt het neer op het coördineren 
van alles wat maar te regelen valt, van de 
eerste reservering van een groep tot en met het 
regelen van de pinposities met hoofdgreen-
keeper Chris.

ʻBij een evenement sta ik hier om 
7 uur ʼs morgens fluitend op de baan 
en vertrek ʼs avonds (soms) moe 
maar voldaan vaak als één van de 
laatsten. Ik hou graag veel ballen in 
de lucht-  nee, geen golfballen!-, daar ben 
ik gewoon goed in. In de winter zijn we hier 
veel beleidsmatig bezig en in de zomer veel 
buiten. Heerlijk! Aan spelen kom ik nauwelijks 
toe. De laatste keer was november.ʼ
 ʻWe streven als DG&CC naar een zo goed 
mogelijke verbinding met de vereniging.
En juist daarom is het zo goed om ook in de 
lustrumcommissie samen te werken. Ik kan 
heel makkelijk dingen regelen met de horeca, 
de proʼs, de greenkeepers, het regelen van 
de muntjes om te betalen etc. etc. Het werkt 
super efficiënt zo. En het is heel goed om in 
het voortraject ook zo samen te werken, het is 
gewoon een goeie formule. Het wordt dus ook 
een heel mooi lustrumjaar!ʼ

Was getekend: Paul Kamstra, 36 jaar en al 12 
jaar actief binnen de DG&CC en De Drentsche: 
een gouden formule!

Paul en de Lustrumcommissie:
gewoon een goeie formule!
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Joke van der Ven:

Onder een stralend zonnetje hesen Frits van der Heide, voorzitter van de Lustrumcommissie en Arend Mulder, penningmeester van het bestuur, op 
20 mei 2017 even na elf uur de Lustrumvlag. Die prompt fier begon te wapperen in de wind. De toon werd gezet voor een bijzonder lustrumjaar.
Frits herhaalde nog eens dat het lustrum naast het logo fifteen vooral ʻAnders dan andersʼ als thema had en ook het adagium droeg van ʻspectaculair.ʼ 
En daar begon het ook al mee. Want van de 144 aanmeldingen voor deze wedstrijd had slechts één deelnemer zich afgemeld. Een unicum aldus Dik 
Boers. Arend Mulder nam de honneurs waar voor onze voorzitter die in het buitenland verkeerde. Arend herinnerde aan de eeuwenlange (!) historie 
van de club, al eerder verteld tijdens de ALV en ook elders in deze Zeijdelinks vindt u daar hilarische info over. 
Speciale dank bracht hij uit aan Bert Blanke, ontwerper van het Lustrumlogo, de vlaggen, de banners, de bagtags etc. en ook schrijver van de Airshots 
inclusief cartoons in de Zeijdelinks. Voor alle lustrumcommissieleden én Bert Blanke was er een op naam gemaakt ʻwasdoekjeʼ (zie foto).
Dat onweer en een korte fikse bui hole vijftien voor iedereen een beetje verknalde kon de pret niet meer drukken. Gevuld met een broodje warm vlees 
en een smoothie vond ieder zijn weg naar het clubhuis.
Daar was de prijsuitreiking even verrassend: prijzen voor de nummer drie, de nummer vijf en natuurlijk de nummer vijftien. Want ja, drie keer vijf is 
volgens Dik nog steeds vijftien. Van die laatste leek het overigens wel of er vijftien paren waren met 29 punten...
Kortom: de kop is eraf! En hoe! En we hebben nog een hele Lustrumzomer te gaan!

OPening lustrumfeest:

Spectaculair 'Anders dan anders'

Fotoʼs: Eric, Joke en Bert



Anke Sloof 
Geboren te Utrecht 1957 
Opleiding Akademie Minerva te Groningen 
 
Al ruim vijfentwintig jaar portretteert Anke 
Slooff de schepen aan de Groninger Hoge der 
A en de Noorderhaven. Met een wonderlijke 
vasthoudendheid weet ze telkens in haar 
realistische, kleurrijke en herkenbare stijl 
nieuwe arrangementen te maken van een 
stukje Groningen dat nauwelijks een vierkante 
kilometer groot is. 
 
Wat begon als studie naar waarneming in de 
zomermaanden in een vlot geschilderde stijl 
ontwikkelde zich tot een verstilde schilderstijl in 
steeds meer uitgesproken kleuren. De oude 
schepen en huizen nemen een belangrijke 

plaats in haar werk in, maar ook de bomen zijn 
belangrijk want zij geven de afwisseling van 
seizoenen aan en bepalen zo vaak in sterke 
mate het beeld, en een prachtige aanvulling in 
menig interieur. 
 
Het werk van Anke Slooff is permanent te zien 
aan boord van M.S. Tarakan in de 
Noorderhaven. Ze neemt deel aan meerdere 
exposities in binnen- en buitenland. 
 
Internet : www.ankeslooff.com 
e-mail.  : tarakan@ankeslooff.com 
telefoon: 06-50574485
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Op Golfreis met de Golfschool van de DG&CC 
Martin Kannenga

De golfschool organiseert intussen met 
regelmaat reizen naar het buitenland, onder 
leiding van een pro, in dit geval van mij, 
Martin Kanninga of samen met Bob 
Nieuwenhout.  

Dat hebben we in november 2015 voor het 
eerst gedaan naar Spanje, op basis van een 
open inschrijving. Intussen hebben we dat 
diverse keren gedaan, naar wisselende 
bestemmingen met steeds een enthousiaste 
groep. Ook u kunt er aan mee doen! 

Hoe ziet zo’n reis eruit? 
Meestal vliegen we in de herfst vanaf Schiphol 
naar de plaats van bestemming. De volgende 
dagen staan in het teken van op tijd opstaan 
om te ontbijten, daarna twee uurtjes trainen op 
de drivingrange, chippinggreen, bunker en 
puttingreen, gevolgd door de broodnodige 
lunch en koffie! 
 
Na de lunch gaan we de baan op. Achttien 
holes spelen we op het Spaanse El Rompido 
Zuid of Noord. Een prachtige omgeving met 
vaak heerlijk weer. 18-20 graden, heerlijk 
zonnig, gewoon even zomer! Na het spelen 
(zo'n vijf uur later, het is per slot van rekening 
vakantie) even wat drinken bij het clubhuis om 
daarna toch behoorlijk vermoeid even wat te 
rusten, douchen of een sauna te pakken. 

Rond 20.00 uur verzamelen we ons in het 
restaurant van het hotel. Daar genieten we van 
een heerlijk buffet en een lekker glas wijn. 
Omdat het hele complex naast elkaar ligt heb 
je dus totaal geen reistijd op de dag. Je loopt 
het hotel uit en bent gelijk op de golfbaan. 
Super! 
 
We hebben 1 rustdag. Die dag gebruiken we 
om fietsen te huren en naar het plaatsje El 
Rompido te fietsen. Prima te doen. Vervolgens 
heerlijk aan zee iets gegeten. Een heerlijke 
ontspannen dag. Na zes dagen is het dan weer 
tijd om naar huis te gaan. Tijdens zo’n reis 
ontstaan goede contacten tussen bepaalde 
deelnemers en nog steeds zien we ze 
regelmatig met elkaar golfen. Dit is mooi om te 
zien! 
 

In november 2016 zijn we met 11 personen 
naar La Cala in Spanje gegaan. Bij het hotel 
liggen 54 holes. Door de enorme hoogte 
verschillen is het een spectaculaire baan! 
Vanuit de senioren groep kwam in december 
de vraag of we in februari iets wilden 
organiseren. Het is toen El Rompido geworden, 
waar we met 12 deelnemers heen zijn gegaan. 
Ook nu weer een prachtige week. Deze groep 
gaat voortaan als Las Caderas (!)  door het 
leven. 

November dit jaar gaat de reis naar Portugal.
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In alweer de zevende ‘De favoriete club van…’ 
spreken we met een jeugdlid over zijn of haar 
golfervaringen. Deze editie trotseert Jorn 
Tuinman het vragenvuur. 

Hoi Jorn. Wat is jouw favoriete golfclub? 
‘Lastig maar waarschijnlijk de sandwedge! Als 
ik deze club goed raak is ie ook gelijk héél 
goed, daarom ben ik ook niet meer bang voor 
de bunker tegenwoordig. Behalve als de bal 
heel diep begraven ligt natuurlijk… ’ 

Je bent uiteraard best wel druk met school en 
je voetbalt ook nog, lukt dat allemaal? 
‘Het lukt wel hoor, ik zit nu in groep 8 en we zijn 
hard bezig met het voorbereiden van de 
musical! Na de zomervakantie ga ik havo doen! 
Voetbal is meestal ook goed te doen, ja 
behalve die golfwedstrijden die op zaterdag 
zijn. Dat lukt helaas niet.’ 

Speel je vaak? 
‘Ik golf meestal twee keer in de week, één keer 
les (op vrijdag) en een rondje samen met mijn 
vader (meestal op zondag). Met voetbal speel 
ik in de D1 (op zaterdag), het beste team van 
de vereniging voor mijn leeftijd. Ik ben er wel 
tevreden mee hoor!’ 

‘That’s the spirit Jorn!’ Wat zou je met golf 
willen bereiken dit jaar? 
‘Beter putten! Dat sowieso. Een handicap van 
ongeveer 23,24 aan het einde van het jaar zou 
ook niet gek zijn. Ik zou daar erg blij mee zijn.’ 

Jazeker! Ik sta altijd met open mond te kijken 
naar jouw golfspel, heel mooi. Wat is de kracht 
van jouw golfspel? 
‘Ik denk dat ik wel aardig recht afsla. Ik kom 
weinig bomen, bosjes of rough tegen. Ik speel 
misschien niet het meest ver, maar omdat ik 
weinig problemen heb gaat het wel heel goed! 
Ook het chippen is een sterk puntje; ik leg ze 
soms wel heel dichtbij neer! Haha!’ 

Je bent het bewijs dat een golfer niet per se 
extreem ver hoeft te slaan om een goede 
handicap te hebben Jorn, ik vind het enorm 
knap! Bovendien komt de afstand met de jaren 
en heb je het beheersen van de bunker en je 
slag al te pakken! Zet hem op!

De favoriete club van… Jorn Tuinman 
Koen Hazekamp

Morgado is de bestemming. Er hebben zich al 
12 deelnemers opgegeven en sommigen gaan 
zelfs voor de derde keer mee! Ook hier liggen 
36 holes op het complex zelf, Golftime heeft 
ook nog geregeld dat we één dag op een baan 
vlakbij kunnen spelen. We hebben er nu al zin 
in! Maar eerst genieten van onze eigen zomer, 
het lustrum en het mooie weer dat we hopelijk 
gaan krijgen (ik schrijf dit op 10 mei en tot nu 
toe is het toch vooral nog fris geweest) 
 
Lijkt het u ook leuk om een keer mee te gaan? 
U kunt ons altijd een mailtje sturen.
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In bepaalde trendgevoelige kringen had op 
enig moment de mening postgevat dat een 
gedicht moest voldoen aan de eisen: 
onbegrijpelijk, raadselachtig en 
ondoorgrondelijk. Eerst dan, werd gedacht, 
was het een gedicht. In het geval van 
begrijpelijke teksten kon het met zekerheid 
niet meer zijn dan wat op rijm bij elkaar 
gegoog(ch)elde woorden. 
De dichter J.P. Rawie had meer dan moeite met 
die stelling. 
Ik voel me dus enigszins gesteund als ik zeg 
dat dergelijk dichtwerk bij mij eerder overkomt 
als: warrig, troebel en obscuur. 
Persoonlijk heb ik het dus niet zo op teksten, te 
vergelijken met een waterbed. Je drukt hier en 
daar komt het omhoog. Schrijfsels waarbij je 
halverwege de hemel vaart op niet te vatten 
zinnen, hoogzwanger van gevoel. Zeg maar, 
iets in de trant van songteksten van Frank 
Boeijen. Niet dat ze niet waar of zelfs ‘to-the-
point’ zouden kunnen zijn maar ik begrijp er 
eenvoudigweg niets van. Daarvoor ben ik 
waarschijnlijk te ‘plat’, te ééndimensionaal. 
Verhalen die je meetronen een chaotische 
wereld in en je daar in wanhoop achterlaten. 
Teksten, waarvan de strekking van het verhaal 
tot ver achter de laatste punt te vinden is, zijn 
niets voor mij. Doe mij maar iets wat niet mis te 
verstaan is. 
Iets met ‘n kop, ‘n staart en iets tastbaars 
tussen beiden. Helder als bronwater, ‘n merk 
bier en deze tekst. 
  
Voor wie het nog even op kan brengen heb ik 
een paar dichtselvormen op rij gezet. En dan 
begin ik met een opkomende gedachte op 
rijm. Drie regels. Het is niks, het pretendeert 
niks, moeilijk is het niet en ‘er is geen woord 
Spaans bij’. (Oppassen dat het na een paar 
glazen wijn niet hinderlijk gaat rondzoemen in 
je hoofd.) 

Golfen is een spel 
Soms lukt het niet 
Dan weer wel 

Vervolgens het ‘Kwatrijn’. Simpele en 
eenvoudige rijmelarij. Je moet, om het te 
maken, er even voor gaan zitten, maar het is 
binnen het tijdsbestek van één hole gepiept. 

Hoog boven rough, fringe, green, hole en tee 
Waait fier het groen en blauw van ONZE vlag 
En vertelt al die ’t weten wil over lustrum nr. 3 
Vijftien jaar drive, chip, put, pitch en slag 
De ene keer een feest, de andere keer een K-
dag

AIRSHOT 46 
Drs. B
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We zijn inmiddels van start gegaan met alweer 
het derde lustrum van onze prachtige 
vereniging, De Drentsche. We vieren het 
uitbundig. Als bestuur vinden we het een goed 
idee om de clubsjaal voor dames te promoten. 
Het zou toch geweldig zijn, wanneer heel veel 
dames tijdens de vele festiviteiten de clubsjaal 
dragen: dat verbindt. Daarom wordt de 
clubsjaal in dit lustrumjaar voor € 27,50 
aangeboden. 

De clubsjaal kan in The Country Golf Shop 
gekocht worden of besteld worden door te 
mailen naar paulinedejong3@icloud.com.

Paris - Milano - London - New York - Zeijerveen 
Pauline de Jong

Of wat te denken van de ‘Limerick’. Zo simpel 
als een leven zonder golf. Een kwinkslag in 
eenvoud gedoopt.  

Er was eens een golfer in ’t Zeijerveld, 
Dronk zich de moed er in op negentien. 
Want, had zich voor een wedstrijd aangemeld. 
Een kenner sprak: ‘Je zult zien, 
dat hij al voor één is uitgeteld.’ 
  
Je hoeft geen doctorandus te zijn om de 
dichtvorm: ‘Spicht’ (Drs. P) te begrijpen. Je 

neemt het net zo makkelijk tot je als een 
gesopt biscuitje. 
  
Jaar na jaar 
Ga ik naar de baan 
En dat al 15 jaar 
Ik golf bij de DGCC 
  
Met slag en tegenslag 
slijt ik er mijn dagen 
En het houdt me 
Fair(a)way van ’t café
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Nieuws van de jeugd 
Karin van Esch

Het NNO seizoen is weer van start gegaan. 
Dit seizoen hebben we een volledig team van 
tien jeugdspelers die gaan meedoen aan de 
NNO wedstrijden. Dat zijn: Michel van Zijl, Tim 
Winter, Guido Mulder, Jack Stewart, Koen 
Hazekamp, Jorn Tuinman, Kimberly Terburg, 
Ruben Joziasse, Jeremy Doral en Luca Mol. 

De jeugd is door Edward Tuinman gesponsord 
met prachtige nieuwe rode Footjoy polo’s. 
Daarvoor namens de jeugdleden en de 
jeugdcommissie heel hartelijk dank! 

Zaterdag 15 april was de eerste NNO wedstrijd 
op De Groene Ster. Met een delegatie van 
zeven ging De Drentsche weer goed van start. 
Alhoewel het weer vrij spel had op de open 
baan van de Groene Ster werd er toch weer 
goed gespeeld door de jeugdleden. 
Michel van Zijl werd 3e in categorie 1 en Guido 
Mulder werd 4e in deze categorie. Jack Stewart 
behaalde een 5e plaats in categorie 2. Dat 
betekent alweer negen verenigingspunten  
voor De Drentsche. Een mooi begin van de 
NNO competitie. 

Zondag 14 mei werd alweer de tweede 
wedstrijd gespeeld op Lauswolt. Met negen 
deelnemers aan de start en prachtig mooi weer 
werd het een fantastische golfdag. Guido 
Mulder werd 3e in categorie 1, Michel van Zijl 
werd 4e in categorie 1. Koen Hazekamp werd 
4e in categorie 2 en Jeremy Doral werd 5e in 
categorie 3. Dat betekent weer twaalf 
verenigingspunten voor het jeugdteam van De 
Drentsche! 

ING sponsorcontract voor de jeugd. 
De ING is hoofdsponsor van de NGF en 
sponsort nu ook 16 clubs in Nederland. Deze 
sponsoractie is met name bedoeld voor de 
jeugd binnen de vereniging. 
Van 7-9 juli a.s. organiseert de bank de ING 
Private Banking Golfweek op Prise d’Eau 
(Tilburg). ALLE jeugdleden kunnen hier gratis 
toegangskaarten voor krijgen (info volgt aan 
alle jeugdleden). 

Tevens zijn onze vier beste jeugdspelers 
uitgenodigd om een wedstrijd te spelen tijdens 
deze golfweek. Hiervoor zijn afgevaardigd: 
Michel van Zijl, Tim Winter, Guido Mulder, Jack 
Stewart met Koen Hazekamp als reserve. 

Het zou heeeeeel leuk  zijn als we met een 
grote groep supporters deze jongens gaan 
aanmoedigen. Als er mensen zijn die mee 
willen, dan kun je mailen naar: 
jeugdciededrentsche@gmail.com 

Degene die dit toernooi wint, wint voor ALLE 
leden van zijn/haar vereniging 
toegangskaarten voor het KLM Open!!!!  

Dus jongens: ZET HEM OP!!!! 

Tevens krijgen ALLE jeugdleden gratis 
toegangskaarten voor de KLM Open. Ook 
hierover volgt een mail aan de jeugdleden. 

De eerste Par3-wedstrijd voor de jeugd is 
alweer gespeeld op 26 april jl.  
De uitslag hiervan: 1. Guido Mulder, 2. Jasper 
Kuipers, 3. Kimberly Terburg.  
Neary: Koen Hazekamp.
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In 15 jaar naar Golfgeluk 
Jan Willem van der Eijk en Jelle Paauw

Terug van de baancatering van de 
Openingswedstrijd van het lustrum zitten we 
op kantoor en hebben we het over het begin, 
het nu en stiekem een beetje over de 
toekomst. Dat het lustrum op deze manier 15 
jaar na het allereerste begin door de 
vereniging gevierd zou worden, hadden we 
niet durven dromen. 

Het enthousiasme dat er is om deel te nemen 
en bij te dragen aan de club, niet alleen nu 
maar ook in de afgelopen 15 jaar, is 
overweldigend en een groot compliment naar 
een ieder die zijn of haar steentje bijdraagt aan 
de vereniging in welke vorm dan ook. Wisten 
wij 15 jaar geleden dat de club zo floreert als 
dat het nu doet? Zeker niet. Natuurlijk hoopten 
we dat, maar de golfmarkt heeft roerige tijden 
gekend en nog steeds zijn er clubs in 
Nederland die het lastig hebben om hun hoofd 
boven water te houden. 

Toen we startten met de baan was de markt 
‘booming’, het aantal golfers groeide in rap 
tempo en tot 2006 was Golf de snelst 
groeiende sport van Nederland. Toen de 
economische crisis zijn intrede deed, 
voorzagen wij dat het wel iets spannender zou 
gaan worden voor ons, maar in alle eerlijkheid 
viel het mee. Dit is voor een groot deel te 
danken aan het enthousiasme van de leden, 
een stabiel verenigingsbestuur en een zeer 

prettige en altijd constructieve samenwerking 
tussen vereniging en DG&CC. 

De vereniging heeft door de jaren heen de 
juiste voorzitters in de juiste periode gekend. 
Rob Hartmans van de Rijdt nam de initiatiefase 
voor zijn rekening en zette statutair en 
organisatorisch de vereniging op de kaart. Bart 
Noordewier zette de structuur van de 
commissies verder uit en gaf identiteit aan de 
vereniging niet alleen op de club zelf maar ook 
in den lande. Het tijdperk Henk van Halteren 
kenmerkte zich door stabilisering van de 
verenigingsstructuur met hier en daar 
vernieuwing en verbreding van activiteiten. En 
ook bij de huidige voorzitter Jeroen Reiziger 
hebben wij alle vertrouwen dat de vereniging 
blijft floreren.  
 
Maar wat is er dan aan de zijde van de DG&CC 
gebeurd door de jaren heen? In grote lijnen 
niet extreem veel. Natuurlijk zijn wij ook als 
organisatie ontwikkeld, doorgegroeid en 
uitgebreid, getuige de uitbreiding met de Golf 
Lodge, het in dienst nemen van de golfpro’s en 
recentelijk de ‘overname’ van de greenkeepers.  
De peilers horeca, businessclub en 
evenementen met de vereniging als onmisbaar 
en stevig fundament zijn echter vanaf het begin 
al belangrijke onderdelen van de exploitatie.
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Maar ook bij ons intern is in deze exploitatie 
een trend te bespeuren in de manier waarop 
wij dit doen. U mag gerust weten dat wij 
jaarlijks met elkaar het golfseizoen aftrappen, 
we nemen dan nog eens met elkaar door waar 
we voor staan en wat we belangrijke punten 
vinden voor het komende seizoen. 

De trend die we hierin zelf waarnemen, is dat 
we in het begin vooral rondjes golf verkochten, 
later verkochten wij golfbeleving en 
tegenwoordig verkopen we golfgeluk. Voor ons 
een term die allesomvattend is voor de manier 
waarop wij nu, samen met de vereniging, onze 
exploitatie voeren. 

Wellicht geeft de term golfgeluk u te denken. 
Maar neem uw mooiste golfmoment maar eens 
in uw hoofd. De kans is dan heel groot dat u 
nog weet waar dat was, wanneer dat was, met 
wie u was en hoe u heeft gespeeld. 
Kortgezegd gaat golfgeluk over dit moment 
waarbij sport en sociaal samenkomen. En voor 
iedereen is de mate waarin de sport en het 
sociale aspect beleefd wordt anders. Wellicht is 

uw golfgeluksmoment wel het winnen van een 
matchplay kampioenschap en speelde u de 
sterren van de hemel, maar had u weinig 
contact met uw tegenstander (90% sport, 10% 
sociaal). Terwijl een ander misschien 
waardeloos heeft gespeeld, maar heel veel 
plezier heeft gehad op de baan en in het 
clubhuis na afloop. Het is aan ons, samen met 
de vereniging om dit golfgeluk te faciliteren, 
sport en sociaal dus. 

We noemen de vereniging in het bijzonder 
omdat wij hiermee willen onderstrepen dat een 
golfbaan zonder vereniging geen ziel heeft. En 
natuurlijk hopen wij dan ook dat u samen met 
ons trots bent op de club die wij anno 2017, en 
in het bijzonder tijdens het lustrum, zijn! Maar 
wij willen u vooral bedanken voor uw 
enthousiasme en betrokkenheid.  

Dit geeft ons vertrouwen voor de komende 15 
jaar, en ongetwijfeld is er dan een andere term 
die te denken geeft. Maar één ding is zeker, 
ook dan wordt er een lustrum gevierd door De 
Drentsche!
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De Bikkels van onze Baan 
Joke van der Ven

Wie kent ze niet? De mannen die onze baan 
dag en nacht, zomer en winter, bij tij en ontij, 
weer en onweer, in optima forma houden! 
Snel rollende greens, lokkende fairways, strak 
gestoken struikgewas en tees waar je 
tegenwoordig nauwelijks rotzooi meer op ziet! 

Bikkels zijn het! Vanaf deze zomer zijn ze 
volledig toegewijd aan onze baan. De overalls 
van de WMD gaan in de kast, want de WMD 
heeft zich teruggetrokken uit de baan. Goed 
nieuws voor onze leden: de DG&CC heeft 
ervoor gekozen om deze bikkels in vaste dienst 
van de WMD over te nemen waardoor we ze 
nog vaker dan voorheen op de baan zullen 
zien. 

Daarom stellen we ze graag aan u voor. Met als 
doel dat we hen straks in de baan herkennen 
én groeten: Hoi Harco, Ha Marin, Hoi René, 
Dag Chris. En voor de seizoenwerkers: Ha 
Evert-Jan, Hoi Harm, Ha Erik en niet te 
vergeten ons aller Sjoerd en Aaldert en deze 
zomer ook Simon. Allemaal hebben ze hun 
eigen taak en allemaal hebben ze ook hun 
eigen bijzondere opmerkingen die we graag 
met u delen. Toch vooraf dit: alle 
greenkeepers, dus onze bikkels, gaven in alle 
gesprekken aan dat de ballen hen wekelijks om 
en soms tégen de oren vliegen. Ze hebben 
véél begrip voor de golfers, de spanning die 
het spelletje met zich meebrengt, maar voelen 
zich soms ook niet veilig en niet op waarde 
geschat. Dat is iets wat we ons als golfers 
minstens aan mogen trekken. 

We spreken de mannen vrijdagmiddag tijdens 
de lunch. Frites en gehaktballen op tafel, want 
Mike van het restaurant kan zijn hond Barley 
dan wel de hele week bij de mannen 
achterlaten. Voor wat hoort wat natuurlijk. Zelfs 
als Mike ’s avonds moet werken gaat de hond 
met Chris mee naar huis. 
 
Chris: ‘Zeg ik thuis tegen de hond, ga ’s aan de 
kant Harley’, zegt Tycho mijn zoontje: ’Het is 

Barley, papa!’ 
Harco werkt al negen jaar op onze baan, 
daarvoor tien jaar lang bij de Semslanden in 
Gasselte. Harco zal enerzijds de afwisseling 
missen, misschien ook wel de WMD, want het 
was een goeie werkgever, maar vindt het werk 
hartstikke leuk. Hij maait, spuit, belucht, zaait 
en doet klein machineonderhoud. Maar ook 
klein onderhoud in de lodge, de winkel of daar 
waar nodig. 
 
Martin, nog maar 23 jaar en al tien jaar actief bij 
de WMD, is vooral de technische man. Hij 
repareert en last alles wat los en vast moet. Met 
VCA op zak kent hij de apparatuur en weet hij 
hoe veilig iets moet zijn. 
 

René werkt al ruim zeven jaar op de baan en 
zat daarvoor in de bouw en vindt dit véél 
leuker. Het werk is veel afwisselender, je bent in 
de natuur, geniet van een groot stuk vrijheid en 
René vindt het mooi dat hij zich nu nog meer 
kan richten op de baan zelf. 
 
Harm (vader van Martin) fungeert als zeer 
gewaardeerd ‘klusjesman’. Als ik hem 
tegenkom heeft hij haast. ‘Er is een zeepbakje 
los in de lodge en ik kan nergens een schroefje

Staand achter: Jorn, Rene, Chris, Harco, 
Marin. Voor van l. naar r. Simon, Erik, Sjoerd, 
Evert-jan, Aaldert, Harm. Op de voorgrond: 
Barney de hond van Mike.
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vinden, dus moet ik op zoek.’ Harm is het wel 
eens met de mannen dat niet alle golfers even 
attent zijn en merkt langs de neus weg op: ‘Ik 
heb nog nooit iemand door golfers heen zien 
slaan, wel door greenkeepers’. 

Evert-Jan, zelf ook golfer, vertelt: ‘Vanmorgen 
nog was ik op de foregreens met de lamp aan 
op geel 4. Er stonden twee golfers op honderd 
meter afstand en twee greenkeepers waren 
bezig het onkruid uit de green te halen. Eén 
golfer sloeg toch. De bal viel een halve meter 
naast de greenkeeper. Toen ik de man erop 
aansprak was hij not amused. Na afloop is hij 
aan de balie zijn beklag wezen doen. Tja…’ 
Evert-Jan is tot nu toe zelf drie keer geraakt 
door een bal. 
 
Erik, net als Evert-Jan in een vorig leven militair, 
werkt nu een jaar als greenkeeper en geniet 
vooral. ‘Ik zorg gewoon dat ik ver genoeg aan 
de kant blijf staan. Het werk buiten is heerlijk!’ 

Als ik Aaldert een hand wil geven, steekt hij 
meteen zijn linkerhand uit. De rechter blijkt een 
kunsthand. In de aardappelrooimachine terecht 
gekomen, terwijl hij alleen was. Hij zag hoe zijn 
hand en onderarm weggevreten werden. ‘Daar 
lig ik soms nog wakker van. Nu ben ik 
grotendeels afgekeurd, via Dolmans word ik 
hier ingehuurd.’ Het schroefje op zijn 
achterhoofd blijkt in verbinding te staan met 

een implantaat, want door een oorontsteking is 
hij aan één oor doof geraakt. Hij is blij dat hij 
hier aan het werk is. ‘Wat moet je thuis?!’ 
Sjoerd lacht en straalt als altijd. Hij maait, 
maakt prullenbakken leeg en zorgt voor schone 
paden. En loopt zelf ook graag een baantje, ‘s 
morgens vroeg als er nog niemand op de baan 
is. ‘Soms is het bagger, Joke, soms gaat het 
wel.’ 
Simon, die deze zomer assisteert, beaamt wat 
de meeste greenkeepers vinden. ‘98% van de 
golfers is vriendelijk, de andere 2% heeft overal 
maling aan.’ Tja, golfers zijn soms net gewone 
mensen. 
 
Chris, onze hoofdgreenkeeper, die apetrots is 
op zijn mannen, brengt een nuance aan die we 
graag in de volgende Zeijdelinks willen 
uitwerken. ‘Golfers vragen ons vaak waarom we 
niet tegen de baan inlopen en maaien, dus van 
hole 9 naar hole 1, want dan heb je er als golfer 
veel minder last van. Chris: ‘Dat kost gewoon 
veel meer tijd!’ 

Hoe dat kan laten we ons graag in de volgende 
Zeijdelinks uitleggen. Tot die tijd hopen we 
onze bikkels dagelijks te begroeten, een groet, 
een zwaai, het wordt zeer op prijs gesteld. En 
hopelijk houden we nóg meer dan hiervoor 
rekening met de veiligheid van de 
greenkeepers!

Klein vogelijn, op groene tak 
Joke van der Ven

U hebt het ongetwijfeld allemaal gezien als 
u richting Clubhuis loopt: het prachtige 
Vogelbord. Het bord is een initiatief van 
Cees Meeuwsen, die een fervent vogelaar is, 
en vormgegeven door Bert Blanke. Op de 
afbeelding staan 69 vogels, getekend door 
Elwin van der Kolk, die allemaal op onze 
baan te vinden zijn. Het bord werd ter 
gelegenheid van het derde lustrum door de 
vereniging aangeboden aan de DG&CC. 
Een bijzonder initiatief wat de DG&CC ook 
met plezier in ontvangst heeft genomen.
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Negen holes met … Gert Melinga 
Joke van der Ven

De wapperende vlaggen bekijkt hij met 
zichtbaar plezier. Zowel ING als ING Private 
Banking hangen in top. Het is stralend weer, 
eindelijk, en Gert heeft er zin in. Want als 
rayondirecteur Private Banking van Noord-
Nederland is hij eigenlijk apetrots dat ING 
Private Banking officieel businesspartner is van 
de DG&CC. Als een van de 16 golfbanen in 
Nederland die een dergelijke formule aan zijn 
gegaan. Wat die formule betekent, wat het 
allemaal inhoudt, bespreken we in en om de 
baan. De vergelijking met voetbal is het meest 
helder. Waar ING Groep hoofdsponsor is van 
het Nederlands elftal en daarnaast van 450 
voetbal amateurclubs, zo is ING Private 
Banking mede hoofdsponsor van het KLM 
Open golftoernooi en is een sponsorschap 
aangegaan met 16 golfclubs. Naast DG&CC is 
Golfclub Zwolle de dichtstbijzijnde baan die 
ook tot die groep behoort.  

We lopen rood. Geert Hendrik Melinga [hcp 
15.0], geboren op vijf-vijf-vijfenzestig, 
sterrenbeeld Stier, is 52 jaar oud. Lang 1.92m 
en weegt 89 kilo schoon aan de haak. Zegt-ie 
zelf. We starten koud. Dat is te merken. De 
eerste twee ballen vliegen steil het bos in. Het 
maakt hem licht onrustig, want golf is vooral 
leuk als de ballen de richting op gaan die je 
wilt. Eenmaal warmgedraaid maakt hij parren 
op 8 en 9 en wil hij mij wel advies geven. 
‘Misschien toch een proefswing maken?’ 
Als we over de bank beginnen, zíjn bank, want 
zijn eerste en enige werkgever vanaf 1986, lijkt 
het alsof de bank zijn Grote Liefde is. Nou ja, 

misschien niet helemaal, maar wel zijn tweede 
grote liefde. De eerste is overduidelijk voor 
vrouw Jenny, zoon Lars en dochter Britt. 

Maar toch, Gert is overduidelijk gepassioneerd 
als hij het over zíjn team van 25 mannen en 
vrouwen heeft, die het saleswerk verrichten. En 
zíjn bank, de grootste van Nederland, vijfde 
van Europa en inmiddels weer met een triple A 
ranking. 
Wat is het doel eigenlijk van dit sponsorschap 
Gert? 
‘Heel kort gezegd: meer mensen op de baan 
en vooral ook in de toekomst. Dat betekent dat 
we sterk inzetten op jeugd. Bij de 
selectiecriteria voor de 16 clubs hebben we 
dan ook zeker gekeken of er voldoende jeugd 
was en of er adequate jeugdbegeleiding is. 
ING als totaal zoekt het vooral in de verbinding 
in alle geledingen van de maatschappij. 
Daarom investeren we ook in de amateurclubs 
bij voetbal. Dat betekent dat elke club een 
businessplan moet opstellen op basis waarvan 
we dan zeggen, dat doen we wel of dat doen 
we niet. Vervolgens zullen we jaarlijks evalueren 
of de plannen ook worden uitgevoerd. Dat 
geldt ook voor de 16 golfclubs.  
Betekent het dat jullie als ING dan gaan 
meebeslissen? 
‘Nee, dat is absoluut niet de bedoeling. We 
investeren in de 16 golfclubs als de DG&CC. 
Die beslissen zelf hoe ze die middelen in gaan 
zetten. We stellen wel als voorwaarde dat er 
een substantieel deel naar de jeugd moet 
gaan, dat er echt proactief gewerkt wordt aan 
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meer jeugd, maar hoe ze dat doen is en blijft 
de vrijheid van de DG&CC. Overigens is het 
echt een unieke deal binnen de golfwereld, 
waar we gepast trots op zijn. De deal is 
daarnaast niet vrijblijvend, het zal altijd een 
gezamenlijk belang moeten dienen, dus zowel 
van de golfclub als van de bank. Daar zijn we 
helder in. 
Slimme actie. Waar Rabobank het wielrennen 
sponsorde voordat het besmet werd met dope, 
investeert ING nu in zowel voetbal als golf, 
twee tamelijk verschillende doelgroepen. 
Gert:’ Dat zijn jouw woorden… Overigens is 
het misschien ook leuk om te vermelden dat 
we intussen samen met de NGF een golfapp 
hebben ontwikkeld. Dat is een multifunctionele 

app waar je reserveringen op kunt maken, je 
kaartregistratie op vast kunt leggen, alles. In de 
digitalisering heeft ING intussen een 
voorsprong genomen. Ook op het gebied van 
social media. Die kennis willen we ook graag 
met de 16 clubs delen. Je merkt: het gaat ons 
om vernieuwing, het gaat ons om de 
toekomst.’ 
Op weg naar het terras loopt Jelle ons 
tegemoet. Hij moet nog wat delen met Gert. 
Als even later ook Jan-Willem hem nog even 
aanschiet is duidelijk hoe intensief de 
contacten zijn. Het oogt als een duidelijke win-
winsituatie. De toekomst zal ons duidelijk 
maken of dat ook zo is. Vooralsnog toasten we 
erop met een koel glas bier.

Rob ten Have is lid van onze club, oud-
journalist en sportfanaat. Met regelmaat vertelt 
hij ons iets over bijzondere sporten. Deze 
eerste keer is het Lacrosse. 

Een sport die niet of nauwelijks bekend is 
onder het grote publiek is lacrosse. Deze sport 
werd voor het eerst bedreven door indianen in 
Noord-Amerika. Het spel werd gespeeld om 
de jonge mannen van de stam te trainen. Op 
een bijzonder gewelddadige manier werden er 
tussen verschillende stammen op een groot 
speelveld de (spel)conflicten uitgevochten. Het 
speelveld had toen afmetingen van 500 meter 
tot enkele kilometers. Er was toen nog geen 
tijdslimiet aan het spel verbonden. Daardoor 
duurde een wedstrijd soms twee of drie dagen. 
  

De naam lacrosse is waarschijnlijk gegeven 
door Franse kolonisten. Lacrosse is dan 
ontleend aan het Franse ‘cross’, stok of 
slaghout. Dus ‘jeu de la cross’. De huidige stick 
bestaat uit een stok van kunststof of metaal 
met aan het einde een gevlochten netje. Een 
lacrosse team bestaat uit drie aanvallers, drie 
middenvelders, drie verdedigers en een

LACROSSE 
Rob ten Have

Het specifiek voor DG&CC samengestelde ING Private Banking Pakket: 
• Talentclass in groepjes van 8 een lespakket volgen om te leren golfen 
• Jaarlijks een ING-golfdag voor relaties. Dit jaar met Robert-Jan Derksen 
• Deelname golfweek voor jeugd van de 16 aangesloten clubs: dit jaar van 7-9 juli 
• 2 bedrijfslidmaatschappen, zowel Private Banking als Groot-Zakelijk 
• ING Projects; naar wens van de baan, financiële ondersteuning bij 

realiseren van een faciliteit om de golfsport aantrekkelijker te maken. 
• Ondersteuning van DG&CC bij social media activiteiten. 
• Greenfeekaarten voor relaties van ING.
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doelman. De bal ter grootte van een tennisbal 
wordt met de stick overgegooid door de lucht. 
De tegenstander moet dan proberen de bal te 
veroveren. In 1856 was het Dr. William George 
Beers, een Canadese tandarts, die de regels 
voor het tegenwoordige lacrosse opstelde. Het 
spel werd daardoor minder gewelddadig en 
dodelijk. 

Dat lacrosse beslist geen sport is voor ‘tere 
zieltjes’ bleek al. Met de huidige spelregels is 
het misschien geen gewelddadige sport meer, 
maar staat het nog wel te boek als stevige 
contactsport. 

Bij het overspelen wordt de tegenstander door 
middel van het uitdelen van bodychecks en het 
checken (slaan) op de stick tot het maken van 
fouten gedwongen. Als de bal dan veroverd is 
kan er een aanval worden ingezet. Uiteraard is 
dan het doel een punt te scoren in het doel van 
de tegenpartij. De uitrusting die de spelers 
dragen geeft al aan dat het een harde sport is.  

Het belangrijkste onderdeel is de stick. Er is 
verschil in lengte tussen de sticks van de 
aanvallers en die van de middenvelders en 
verdedigers. De spelers zijn verder verplicht 

een helm met een gezichtsbeschermer en een 
handschoen te dragen. Daarnaast dragen de 
meest spelers een toque, een borstbeschermer 
en elleboogbeschermers. Deze beschermende 
uitrusting zorgt ervoor dat ondanks het harde 
karakter van de sport er niet meer blessures 
voorkomen dan in de meeste andere 
veldsporten.  

In 1904 en 1908 stond lacrosse op het 
programma van de Olympische Spelen. Op de 
Olympische Spelen van 1928 in Amsterdam 
was lacrosse een demonstratiesport. In het 
Olympisch stadion zijn hier nog afbeeldingen 
van te vinden. De sport verdween daarna naar 
de achtergrond. Pas in 2000 introduceerden 
studenten die op uitwisseling waren geweest 
de sport opnieuw in Nederland. In Maastricht 
werd daarop de eerste lacrosseclub opgericht. 
Later volgden meer verenigingen waaronder 
ook in Groningen en Emmen.  

De Nederlandse Lacrosse Bond hoopt dit jaar 
het duizendste lid te kunnen bijschrijven. Ook 
wordt lacrosse tegenwoordig door dames 
gespeeld. Het dames lacrosse is minder hard 
en geen contactsport. Vijf jaar geleden, in 
2012, trad de Lacrosse Bond toe tot het 
NOC*NSF en is het een volwaardige sport met 
de daaraan verbonden voordelen in de vorm 
van subsidies en faciliteiten.
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Uit je dak?
Wilt u ook eens echt culinair uit uw dak 
gaan? Bij HANOS vindt u het grootste  
assortiment voor food professionals onder 
één dak. Food, non-food en heel veel vers.
 
Het belang van de klant staat voorop. 
Een persoonlijke benadering met een groot 
gevoel voor service, daar gaan wij voor.

Welkom in de wereld van HANOS!

www.hanos.nl

HANOS Groningen - Bornholmstraat 56 - 9723 AZ Groningen - Tel. (050) 597 36 00

  

Beter golfen zonder blessures 
Golffysiotherapeut helpt u met uw handicapdicap
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